
FAU referat 03.10.2023 

Tilstede : 

Rektor , Renate Fagerbakke  

SFO Leder Camilla Stenseth Ølnes  

Julia Løken 1.klasse 

Torunn E.Nydal , 1.klasse  

Janne Nilsson-Herskedal , 2.klasse 

Mar ne Birkeland , 2.klasse 

Mar na Høyvik, 3.klasse 

Agnes Vogler, 3.klasse 

Marie Hovland , 4.klasse 

Cathrine Morkovic fra 4.klasse 

Terje Svensson, 5.klasse 

Elisabeth Jørgenssen Seilen, 5.klasse  

Linda Sandvik, 6.klasse 

Mar n Ullebust, 6.klasse  

Chris ne Tomine Fjeldstad, 7.klasse 

Marta Von Der Ohe, 7.klasse  

 

1.Info fra rektor 

Rektor innleder møtet med å informere om innsparinger i Øygarden Kommune på skole og vekst. 

Det er innskjæringer i assistent s llinger og de e merkes godt blant de ansa e på skolen. Skolen har u ordringer med for få 
voksne og for lite bemanning. Skolen gjør så godt de kan, men de merker de e i hverdagen. Skolen jobber hele den for et 
godt skolemiljø, og ønsker at vi foresa e og FAU tar kontakt med skolen om vi ser eller hører om noen hendelser som skjer i 
skole den. 

Ku  i skole og vekst gjelder for hele kommunen, saken skal taes videre l SU. 

 

Rektor informerte om at de nå var ferdig med nasjonale prøver for 5.klasse. 

Det er tunge prøver, de har gjort det beste de kan og er godt gjennomført av klassen. 

Det har gi  dem en god opplevelse. 

 

Foreldremøte for 7.klasse ble utsa , da Guro ble syk. 

 

E er høs erie starter skolen med utviklingssamtaler og trivselsleder programmet. 

De e er et program for andre ak viteter i friminu  og det er elever fra 5-7.klasse som er trivelsledere. 

 



2 Fotballbingen 

Det er generelt lavt konfliktnivå, men når det kommer l fotballbingen er det noen u ordringer. 

Skolen er i dialog med elevrådet for å finne gode løsninger for å finne en bingeplan. 

Det skal også nevnes at de e gjelder ikke hvert friminu  eller hver dag. 

Det er all d 2 vakter på bingen, og eller i friminu et 6 vakter ute. 

Forsalg fra elevrådet er å dele inn grupper 

1-3.klasse  

4-5.klasse 

6-7.klasse 

Skolen ser på en mulighet å la 7.klasse være i gymsalen i friminu . 

FAU kom med innspill at kanskje elever i 7.klasse kan være dommer for de minste trinnene. 

Det jobbes som nevnt med å finne gode løsninger og er fokusområdet for skolen. 

 

3. Skolemiljø: 

Språkbruk på skole / SFO 

Det har kommet noen lbakemeldinger på dårlig språkbruk. 

Det er dessverre ikke uvanlig i dag dessverre, men det slåes hardt ned på av skole og SFO. 

For å forbedre skolemiljø ser FAU på ulike muligheter. 

Felles prosjekt med foreldre, venne grupper på småtrinn, ha inne foredragsholder ( Trygg i Fjell, Poli et på besøk, 
livredderkurs o.l )  

Innspill l FAU har vært skøytedag på isen på Vestkanten. De e må gå under gra sprinsippet, så her undersøker rektor om 
kultur bille en kan dekke transporten l og fra. 

 

E er rektor og SFO leder er gå  går FAU videre med annen agenda : 

4. Budsje   

Årets budsje  ble overlevert Agnes mandag, så det er ikke helt klart. 

Det stemmer ikke helt, så de e må vi se nærmere på. 

Vi ønsker å fortse e med klasse kasse ( 100kr per elev )  

 

Ang premier l refleksvekst aksjon, så holder vi av en sum, men ser ann på hvilken klasse det blir i henhold l premien. 

Det har noen år vært VilVite, så om det er samme klasse som vinner, kan vi finne en annen type premie. 

 

Når alt er lagt inn i budsje  av det er av ak viteter og faste poster kan evt andre utgi er l andre poster legges inn. 
Elisabeth mailer rektor vedrørende ønsker l innkjøp. 

 

 



5. Kan ne: 

De e ønsker FAU å fortse e med, men det blir ikke 1 gang per mnd. 

Det blir 1 gang i november, og 2 ganger i vår. 

Dato for kan ne må fort ut, slik at vi får inn nok foresa e. 

Komité : 

Linda, 5.klasse 

Marie : 4.klasse. Marie tar kontakt med rektor for dato i november. 

 

6. Halloween: 

Info om blir lagt Halloween er sendt ut på FAU siden. 

Det blir 26.oktober for 1-4.trinn, Jr.Klubben har 27.oktober 

 

7. Refleksvest aksjon: 

Starter uke 42  

Marie legger ut info på FAU siden og alle må dele l klassene og få to vakter for den uken klassen har ansvar. 

 

8. Vennegrupper : 

De e er noe vi ønsker å diskutere videre for småtrinn ( for eksempel 1-3.trinn )  

Skolen se er sammen grupper, og det skal være ak viteter. 

 

Neste Møte blir 07.11.2023 


